

## 《单词百科:CBAC是什么意思?CBAC怎么发音?CBAC的解释和用法》

英语单词CBAC是什么意思?CBAC怎么读?CBAC怎么发音?简答网为您整理了CBAC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### CBAC的意思

1、[医][=chemical-biological activities]生物化学活性;

### CBAC的双语例句

1、The authorization administration of CBAC model contains two parts: Static Permission Administration and Dynamic Permission Administration.

CBAC模型中的授权管理由静态授权和动态授权两部分组成。

2、This text analyzes the CBAC working method and realizing method, and gives an application example for CBAC.

本文分析了CBAC的工作方式和实现方法，并给出了一个CBAC应用的实例。

### 3、CBAC Access Controls Technique

#### CBAC访问控制技术

4、And the key technologies in LLE such as error mapping, BPGC, CBAC, low energy encoding are introduced in details.

对无损增强层中的残差映射、比特平面编码、基于上下文的算术编码、低能量编码等技术细节进行了深入讨论和分析。

5、This paper r proposes two coding methods that improve the coding efficiency of the SLS, namely, the context-based arithmetic code ( CBAC) method and the low energy mode code method.

我们提出了两种提高SLS编码效率的方法，即基于上下关系的算术编码方法和低能量模式编码方法。

6、This paper also introduces the detailed implementation algorithms of CBAC model. An example of application of CBAC model is given in the environment of Campus Library Information System and the system was implemented with Java and Oracle.

文章还介绍了CBAC模型的具体实现过程，并以校园图书馆信息系统作为其应用背景，给出了CBAC模型的一个应用实例，采用Java和Oracle对模型进行了具体实现。

7、Neither NBA league nor Chinese basketball administration center ( CBAC) oversaw Chinese PB is an economic entity. The relation among companies produced the same kind of products is completely competitive. The same is not true of PB clubs.

无论是NBA联盟，还是中国管理中国职业篮球的中国篮球管理中心，其性质都不是经济实体，国内外职业篮球俱乐部之间的关系也不是生产同类产品的企业与企业之间的竞争关系。

以上是简答网为您整理的CBAC怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CBAC的

用法、CBAC的释义、CBAC的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/CBAC>